

HKIA Annual General Meeting 2021 Biography of Guest Speaker

Wendy Gan is currently Deputy Chief Executive Officer (District Development) of the West Kowloon Cultural District Authority in Hong Kong. She was formerly the Executive Director of Pacific Century Premium Developments (PCPD) responsible for the overall sales and marketing strategies of the company's property assets in Greater China, Japan and Southeast Asia. Prior to joining PCPD, Ms. Gan headed the sales and marketing teams of Swire Properties, across its residential, office and retail portfolio.



Ms. Gan is volunteer leadership includes board membership of the School of Professional & Continuing Education of the University of Hong Kong and Honorary Directorship of the HKU Foundation and membership of the Court and Finance Committee. She sits on the Business School Advisory Council of the Hong Kong University of Science and Technology and is a Director of HKS Education Fund, which partners with Tsinghua University to provide education for under-privileged children in China.

In 2014, Ms. Gan was awarded an Honorary University Fellowship of the University of Hong Kong and HKU SPACE in 2016. She was also recognised as “China’s 100 Outstanding Female Entrepreneurs” in 2011 by the Award Selection Committee endorsed by the All-China Women’s Federation.

顏金施女士現為西九文化區管理局副行政總裁(區域發展)，她曾任盈科大衍地產發展(盈大地產)執行董事，負責該公司的物業資產在大中華區、日本和東南亞的銷售和市場推廣策略。在加入盈大地產前，顏女士曾任太古地產有限公司營業及市務主管，業務範圍包括住宅、辦公室和零售物業。

顏女士積極為教育界貢獻，現為香港大學專業進修學院董事、香港大學基金會名譽董事，及香港大學校董會和財務委員會委員，亦為香港科大商學院顧問委員會成員，與及贊助清華大學、致力援助中國貧困兒童教育的偉新教育基金之董事。

顏女士曾榮獲香港大學「2014年名譽大學院士」、香港大學專業進修學院「2016年榮譽院士」，更曾於2011年榮獲由中華全國婦女聯合會評審委員會頒發「中國百名傑出女企業家」。